
Referat af Generalforsamlingen i Lejre Økologiske Frugtlund – 

I Felix d. 23. marts 2023 kl. 18-19 

 

Valg af dirigent: Per Nørgaard er valgt 

Referent: Charlotte Venzel 

Per konstaterede, at generalforsamlingen er rettidigt indkaldt iht. vedtægterne. 

Generalforsamlingen er både lovlig og beslutningsdygtig.  

 

1. Fremlæggelse af årsberetning. Findes på hjemmesiden. Dorrit fremlagde 
årsberetningen. Det er dejligt at se, at området bruges af mange.  

Få kommentarer til beretningen herunder bla. at dronebillederne over Frugtlunden 
er meget fine. Vi får muligvis flere.  
 

2. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab og budget. 
Se Regnskab og budget på Frugtlundens hjemmeside.  

Lone Trantel fremlagde regnskabet (som er godkendt af bestyrelsen og af 
foreningens revisor). 

Lone har forsøgt at få udgifterne til bankgebyrer nedbragt, men det er ikke muligt. 

Spørgsmål til regnskabet om selvstændig post til udgifter til vanding, der er overført 
blev besvaret: Ej nødvendigt med selvstændig post.  

Spørgsmål til budgettet: Er 1000 kr. til medlemsaktiviteter lidt for lidt? Besvarelse fra 
bestyrelsen: Hvis den rigtig gode idé opstår, er det godt, at der noget buffer til 
udgifter til gennemførelse af en el. flere aktiviteter. Ideer er velkomne.  

3. Fastsættelse af kontingent for 2024: Bestyrelsen foreslår uændret kontingent.  
(125 pr person). Godkendt.  

 

4. Valg af bestyrelse: 
Bruce, Lone og Dorrit er på valg. 
Alle tre er villige til genvalg. De blev genvalgt.  
Vedtægterne anbefaler 5 til 9 medlemmer. Nyt medlem: Karen Møller Christensen 
valgt. Bestyrelsen må gerne supplere sig selv. Hvis der kommer en kandidat efter 
generalforsamlingen, som gerne vil være med i bestyrelsen, så vil vedkommende 
automatisk være på valg til næste generalforsamling. 

https://lejrefrugtlund.dk/about/


 

5. Valg af revisor. 
Søren Larsen er villig til genvalg. Søren er genvalgt.  

 

6. Eventuelt. Der var ikke indkommet forslag til beslutning.  

Per Nørgaard stillede et forslag om tættere beplantning i et el. flere områder, så det 
kunne blive gemmesteder for børn. 

Karen Møller Christensen stillede et forslag om en tydeliggørelse af, at det er Lejre 
Økologiske Frugtlund. Det er et kendt emne i forvejen for bestyrelsen. Skiltning er i 
tråd med et af elementerne sidste års fondsmidler-ansøgning, om at der skal 
kommunikeres i lokalområdet om Fugtlundens eksistens.  

Forslag om opsparing til erstatning for eksisterende plæneklipper.  

Bestyrelsen arbejder videre med forslagene. 

 


